Holidays in Great Britain

Every country and every nation has own traditions and customs. It's very important to know traditions and customs of other countries. It helps to know more about the history and line of different nations. 

English are proud of their traditions and carefully keep them up as I know all English people celebrate Christmas on the 25th of December. It's the season of good will. It's the most beautiful time of the year - the time of love, joy and hopes. Christmas Day is a family holiday. All the people look forward to it, expecting something special. It is the time when all the family gets together round the Christmas tree decorated with toys and sweets. Little children believe that when they are asleep Santa Claus comes with a big bag of toys. They often hang up large stockings for the presents. All families have Christmas dinners. They eat traditional dishes - turkey, duck, pudding. On the New Year's Day they watch the old year out and the new year in. 

There are some traditions on New Year's Day. One of them is the old First Footing. The first man to come into the house is very important. The Englishmen believe that he brings luck. This man (not a woman) must be healthy, young, pretty-looking. He brings presents - bread, a piece of coal or a coin. Another best-loved holiday is St.Valentine's Day on the 14th of February - the holiday of love and affection, the day of sending and giving presents to those you love - Englishmen with these word ask to become friends or companion Valentines often are decorated with symbols of love - red hearts and roses, ribbons and laces . In England tradition of celebrating Easter is deep-rooted in the history of the nation . Easter is a church holiday . There is a popular belief that wearing 3 new things on Easter will bring good luck. 

Traditionally Easter parades of people in bright new spring clothes are held on this day. Another custom is decorating eggs for children. Eggs are hidden in the yards little children believe that the Easter rabbit comes and leaves eggs for them. Easter candies are maid in the form of eggs, little chickens and rabbits. Halloween is the day or evening before all Saent's Day. Children dress up in Halloween costumes and masks over their faces. They go out into the streets to beg. People give them sweets, cookies and apples. A favourite Halloween custom is to make a jack-o-lantern (the children scrape our a pumpkin and cut the eyes, nose and mouth). They light a candle inside the pumpkin to scare their friends. A few words about superstitions in Britain. The people believe that if they put shoes on the table, they will have bad luck. The English won't kill a spider, especially money spiders (small red ones). This is very unlucky Some animals are also lucky (black cats brihg good luck, white horses are also lucky. The most unlucky thing is to break a mirror. This brings 7 years of bad luck. The number 13 is the most unlucky number especially Combination Friday, the 13th. 

According to the Act of Parliament of 1871 there are 4 bank holidays Easter Monday, whit-Monday, Des 26th - Boxing Day. Obher pablic holiday are Good Friday, May Day, Also there is a Pancake Day, April's Fool Day, Mother's Day. 

Перевод текста: Holidays in Great Britain

Каждая страна и каждая нация имеют собственные традиции и таможню. Очень важно знать традиции и таможню других стран. Это помогает знать больше об истории и линии различных наций. 

Англичане гордятся их традициями и тщательно продолжают их, поскольку я знаю, что все английские люди празднуют Рождество 25-ого декабря. Это - сезон доброй воли. Это - самое красивое время года - время любви, радости и надежд. Рождество - семейный праздник. Все люди с нетерпением ждут этого, ожидая кое-что специальное. Это - время, когда вся семья собирается вокруг Рождественской елки, украшенной игрушками и конфетами. Маленькие дети полагают, что, когда они спят, Санта Клаус идет с большой сумкой игрушек. Они часто повесили большие чулки для подарков. Все семьи обедают. Они едят традиционные блюда - индейку, утку, пудинг. На Новый год они напряженно ожидают старый год и новый год в. 

На Новый год есть некоторые традиции. Один из них - старая Первая Опора. Первый человек, который войдет в дом очень важен. Англичане полагают, что он приносит удачу. Этот человек (не женщина) должен быть здоровым, молодым, симпатично-выглядящим. Он приносит подарки - хлеб, часть угля или монеты. Другой лучше-всего-любивший праздник - день святого Валентина 14-ого февраля - праздник любви и привязанности, день посылки и давая подарки тем Вы любите - Англичане с ними, слово просит становиться друзьями или компаньоном Вейлнтайнсом часто, украшаются символами любви - красных сердец и роз, лент и шнурков . В традиции Англии празднования Пасхи является закоренелым в истории нации . Пасха - церковный праздник . Есть популярная вера, что ношение одежды 3 новых вещей на Пасхе принесет удачу. 

Традиционно Пасхальные парады людей в яркой новой весенней одежде проведены в этот день. Другая традиция украшает яйца для детей. Яйца скрыты во дворах, маленькие дети полагают, что Пасхальный кролик приезжает и оставляет яйца для них. Пасхальные леденцы - девица в форме яиц, небольших цыплят и кроликов. Хэллоуин - день или вечер передо Днем всего Саента. Дети наряжаются в костюмах Хэллоуина и масках по их лицам. Они выходят в улицы просить. Люди дают им конфеты, печенье и яблоки. Любимая традиция Хэллоуина должна сделать jack-o-lantern (дети очищают наш тыква и сокращают глаза, нос и рот). Они освещают свечу в тыкве, чтобы испугать их друзей. Несколько слов о суеверии в Великобритании. Люди полагают, что, если они помещают ботинки в стол, они будут иметь неудачу. Англичане не будут убивать паука, особенно пауки денег (маленькие красные). Это очень неудачно, Некоторые животные также получают шанс (черные коты brihg удача, белые лошади также получают шанс. Самая неудачная вещь должна нарушить зеркало. Это приносит 7 лет неудачи. Номер 13 - самое неудачное число особенно Комбинация в пятницу, 13-ое. 

Согласно парламентскому акту 1871 есть 4 Пасхи выходных дней в понедельник, в понедельник йоты, 26-ой Des - День подарков. Obher pablic праздник - Великая пятница, Первый Май, Также есть вторник на масленой неделе, Глупый День апреля, День Матери.

